
 

 

 



 



 

 

Τα Χριστούγεννα της Ελπίδας 

Μερικές φορές, ξεχνάμε πόσο σημαντική είναι η ελπίδα. Μένουμε στις δυσκολίες, στις 

ανησυχίες, στα προβλήματα. Κι όμως, τα Χριστούγεννα έρχονται κάθε χρόνο για να μας 

θυμίσουν κάτι: Ότι ακόμα και μέσα στο σκοτάδι, μπορεί να ανάψει ένα φως.  

Η ιστορία της Γέννησης του Χριστού μας δείχνει ακριβώς αυτό. Μέσα σε μια φτωχή 

φάτνη, εκεί που κανείς δεν θα περίμενε, γεννήθηκε η ελπίδα για όλο τον κόσμο.  

Γι’ αυτό και τα Χριστούγεννα είναι μια υπόσχεση. Ότι, όσο δύσκολα κι αν είναι τα 

πράγματα, υπάρχει πάντα η δυνατότητα για μια νέα αρχή.  

Φέτος, λοιπόν, ας κρατήσουμε την ελπίδα ζωντανή. Ας πιστέψουμε ότι μπορούμε να 

φτιάξουμε έναν καλύτερο κόσμο. Όχι μόνο για εμάς, αλλά για όλους.  

Μπούρτζινου Δήμητρα 

                                                                                                                   Φιλόλογος  

 


